
Г17 плус: ОЕБС препознао потребу за увођење реда у медије
среда, 26 август 2009 23:35

БЕОГРАД – Председник Г17 плус Млађан Динкић изразио је задовољство после
састанка са шефом Мисије ОЕБС у Србији Ханс Ола Урстадом јер је ОЕБС „препознао
потребу” да хитно буде уведен ред у медијску сцену у Србији.

  

У саопштењу Г17 плус после састанка Динкића и Урстада о изменама Закона о
информисању наводи се да је Г17 плус задовољан и јер је ОЕБС препознао да је
неопходна већа одговорност оснивача јавних гласила, главних и одговорних уредника и
дистрибутерских кућа.

  

„Учесници састанка сложили су се да је неопходно увођење регистра који ће омогућити
транспарентност пословања јавних гласила, а представници ОЕБС-а су поздравили и
амандмане који суштински повећају одговорност за повреду претпоставке невиности и
кршење права малолетника”, наводи се у саопштењу Г17 плус.

  

Представници Г17 плус су Урстаду образложили одредбу о могућности преноса права
на јавна гласила и истакли да предложена одредба не спречава осниваче јавних гласила
да продају гласило, него их само обавезује да приликом продаје нови власник солидарно
одговара за све обавезе произашле из пословања тог јавног гласила.

  

„Говорећи о потреби увођења одредбе о привременој обустави делатности оснивача
гласила којима је рачун у блокади дуже од 90 дана, предочено је да према постојећем
Закону о јавном информисању јавна гласила немају статус правног лица, тако да ни не
сносе одговорност за обавезе које проистичу из њиховог пословања”, навео је Г17 плус.

  

(Бета)
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